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Σε καλό επίπεδο η ασφάλεια των πλοίων της
ακτοπλοΐας, διαβεβαιώνει ο υπουργός Ναυτιλίας

2018/09/10 15:46 στην κατηγορία ΝΑΥΤΙΛΙΑ

Για τον τρόπο αντιμετώπισης της κατάσβεσης της πυρκαγιάς, που εκδηλώθηκε στο
πλοίο «Ελευθέριος Βενιζέλος» της ΑΝΕΚ, αναφέρθηκε σε συνέντευξή του, στο
ραδιόφωνο του Alpha, ο υπουργός Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής Φώτης
Κουβέλης.

Σύμφωνα με τον ίδιο «πήγε πολύ καλά η διαδικασία αντιμετώπισης της πυρκαγιάς. Η
ασφάλεια των πλοίων μας είναι σε καλό επίπεδο.

Αυτό που συνέβη στο συγκεκριμένο πλοίο ήταν απρόβλεπτο.

Δεν είχαμε τραυματισμούς ούτε στους επιβάτες, αλλά ούτε και στο πλήρωμα. Το 85%
των οχημάτων που βγήκαν από το πλοίο δεν είχαν ζημιές.

Το Λιμενικό είχε εξαιρετική παρέμβαση, υπήρξε πολύ σημαντική συνδρομή από το
πλήρωμα του πλοίου και βέβαια η Πυροσβεστική έκανε μία άριστη δουλειά».


